

重庆大学留学生事务管理中心

关于 2023 年重庆大学在校国际学生校长奖学金的公示

亲爱的留学生同学们：

经个人申请、学院审核推荐、学校综合评审，拟同意以下 3 名同学为 2023 年重庆大学在校国际学生校长奖学金获得者。现将名单公示如下。若有异议，请于公示期间（2023 年 10 月 28 日-2023 年 10 月 30 日）向留学生管理科提出，并提供相关材料。

联系电话：65105077 电子邮箱：xhe@cqu.edu.cn

重庆大学留学生事务管理中心

2023 年 10 月 27 日

Announcement on the Nominees for 2023 CQU President Scholarship for Current Self-funded Degree Students

Dear Students,

After the college screening and the university review, the following 3 applicants is to be awarded 2023 CQU President Scholarship for current self-funded degree students. If you have any doubts, please voice your reason with supporting documents to International Student Office during the period from Oct. 28, to Oct. 30, 2023.

Tel: 65105077 Email: xhe@cqu.edu.cn

Centre of International Students Mobility Service
Chongqing University
October 27, 2023

2023 年重庆大学在校国际学生校长奖学金获得者名单

Nominees for 2023 CQU President Scholarship for Current Self-funded

Degree Students

序号	学号	护照姓名	性别	学生类别	院系	奖学金内容
1	L2200029	BERENICE NG CHIEN HUI	女	本科生	外国语学院	减免 100%学费
2	L2200032	PHYLLIS CHIN SHU YI	女	本科生	外国语学院	减免 50%学费
3	L2200042	BONG ZHI NING	女	本科生	外国语学院	减免 50%学费